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En
verder

m e n s

‘N
a mijn afstuderen in 1996 
begon ik mijn loopbaan  
als kandidaat-notaris bij  
het toenmalige Trénité  

Van Doorne in Rotterdam, inmiddels 
Simmons & Simmons. De notaris voor wie 
ik ging werken, deed ondernemingsrecht. 
Daardoor kwam ik in dat vakgebied 
terecht en dat beviel mij direct heel goed. 
Nu, twintig jaar later, doe ik nog steeds 
ondernemingsrecht en dat blijf ik doen. 
Vooral M&A en Corporate Restructuring.

Bezinning

‘Ik werk op hetzelfde kantoor als waar ik 
begon. Maar ik heb hier niet altijd gewerkt. 
Hoewel ik het naar mijn zin had, begon 
het na een jaar of zes toch te kriebelen. 
Mijn ambitie was om snel notaris te 
worden, maar die mogelijkheid deed  
zich hier niet op korte termijn voor. Ook 
had ik behoefte eens elders ervaring op  
te doen. In 2002 ben ik naar een kleiner 
kantoor vertrokken. Naar een oud-com-
pagnon van Simmons & Simmons, die 
voor zichzelf was begonnen en inmiddels 
een kantoor met zo’n tien juristen had. 
Daar kon ik de ondernemingsrecht-
praktijk doen én ik had vooruitzicht  
op een benoeming. Die kwam vrij snel:  
op 7 februari 2004 ben ik als notaris 
benoemd, één dag voor mijn tweeën-
dertigste verjaardag. De toekomst lachte 
mij toe. Toch liep het anders dan ik toen 
dacht. Het kantoor bood uiteindelijk niet 
de mogelijkheden die ik had verwacht. Ik 
zag mij daar niet nog 35 jaar het notaris-
ambt vervullen. Tijd voor bezinning.  
In 2006 heb ik mij als eenpitter gevestigd. 
Ook toen deed ik voornamelijk onder-
nemingsrecht, maar ook andere zaken, 
zoals onroerend goed en testamenten.  
Als eenpitter had je, in ieder geval in die 
jaren, toch een wat algemenere praktijk. 
Het was nog vóór de tijd van de echte 

niche-kantoren. Intussen beraadde ik  
mij op de toekomst. Waar zou ik nu,  
voor de langere termijn, het meest op 
mijn plek zijn?’ 

grote zaken

‘Het werk op een groot en internationaal 
kantoor sprak mij toch het meest aan.  
En ja, toen kwam ik vrij snel uit bij mijn 
oude kantoor. In 2008 begon ik weer  
bij Simmons & Simmons, inmiddels niet 
meer in Rotterdam, maar in Amsterdam. 
Ik kon als senior medewerker aan de slag. 
Een partnerpositie stond niet open, en dat 
betekende dat ik weer kandidaat-notaris 
werd. Hoe dat gaat? Je schrijft een brief 
aan de Koningin en vraagt of ze je ontslag 
wil verlenen. Voor de buitenwereld is 
haast niet uit te leggen dat je teruggaat 
naar het kandidaatschap. Maar voor  
mij stond voorop dat ik interessant en 
plezierig werk kon doen in een grote 
ondernemingsrechtelijke praktijk. Ik 
houd van grote zaken, omdat je daar als 
team aan werkt. Multidisciplinair. Grote 
zaken zijn niet per se ingewikkelder dan 
kleine, maar je doet ze met z’n allen.  
Hoe leid je alles juridisch inhoudelijk, 
logistiek en qua management in goede 
banen? Ik werk veel samen met onze 
advocaten en belastingadviseurs. Natuur-
lijk kwam ik veel oude bekenden tegen.’

audits

‘In 2013 werd ik toegevoegd notaris.  
Geen fraaie term overigens. Aangezien  
je volledig bevoegd bent, zou het woord 
‘toegevoegd’ kunnen vervallen. Of je al 
dan niet ondernemer bent, maakt voor de 
cliënten niet uit. Je kunt waarnemen en je 
kunt je eigen cliënten volledig bedienen, 
inclusief de akten. In de tijd dat ik toe -
gevoegd notaris werd, ben ik als auditor 
peer reviews gaan doen, intercollegiale 
toetsing. Het notariaat is de afgelopen 

jaren onder druk komen te staan, onder 
meer door de economische malaise en 
daar kan de kwaliteit onder lijden. Het is 
goed om kritisch met een collega naar je 
beroepsuitoefening te kijken. Ik doe zo’n 
tien audits per jaar. Het is interessant te 
zien hoe het er bij anderen aan toe gaat. 

Panasj

‘Naast mijn werk blijft er weinig tijd over 
voor zaken als reizen, wat ik vroeger graag 
deed, vooral naar Zuid-Amerikaanse 
landen. Mijn vrouw en ik hebben drie 
kinderen, van één, drie en vijf jaar. Zelf 
hebben wij beiden vroeger veel en graag 
gehockeyd, en onze oudste zit nu op 
Panasj, een soort hockey voor kleuters. 
Dus ik verwacht wel dat wij in de toe -
komst veel langs de lijn zullen staan.’

Benoeming

‘Vorig jaar vertrok de zittende notaris, wat 
de weg vrijmaakte voor mijn benoeming 
als zodanig. Dat gebeurde in december 
vorig jaar. Ik werd toen ook partner. Net 
als veel andere Angelsaksische kantoren 
hebben wij een klein notariaat. Ik ben de 
enige notaris. Bij de grote Nederlandse 
kantoren is dat meestal anders, omdat  
die vaak zijn ontstaan uit een fusie tussen 
een advocaten- en een notariskantoor. De 
benoeming bracht weer de hele papier-
molen met zich mee: de persoonstoets  
en de Commissie toegang notariaat. Het 
was de derde keer dat ik notaris werd, na 
2004 en 2013. Zo is het voor mij gelopen. 
Ik geloof niet dat veel anderen het ook  
zo hebben gedaan.’ 

Oscar Hoefnagels werd in december vorig jaar partner en notaris  
bij simmons & simmons in Amsterdam. Het was de derde keer  
dat hij notaris werd.
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‘Ik houd van grote zaken, omdat je daar 
als team aan werkt. Multidisciplinair.’
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